

唐 閣 賀 年 糕 點 Chinese New Year Palatable Puddings at T'ang Court

農曆新年是一家團聚的時刻,也是中國人一年中最重視的節日。 為迎接乙未羊年的來臨,米芝蓮二星食府唐閣特別推出三款賀年糕點,包括傳統發財年糕、 臘味蘿蔔糕及臘味芋頭糕,每款皆由得獎名廚以精挑細選的上乘材料炮製, 是送禮自奉的上佳之選。

> 查詢請致電 2132 7898 (上午八時至晚上十時) 或電郵 tlhkg.tang.court@langhamhotels.com

Chinese New Year is traditionally a wondrous time for families, filled with colour, noise, gifts and great food. Celebrate the Year of the Goat with Two Michelin-Starred T'ang Court's delicious homemade puddings — New Year Pudding, Turnip Pudding and Taro Pudding, made with the finest ingredients by our award-winning chefs.

For details, please call 2132 7898 (8:00 am – 10:00 pm) or email tlhkg.tang.court@langhamhotels.com



ORDER FORM 訂購表格

Item 糕點種類	Unit Price 每盒售價	Quantity 數量	Sub-total 合計
New Year Pudding 發財年糕	HK\$168		
Turnip Pudding 臘味蘿蔔糕	HK\$188		
Taro Pudding 臘味芋頭糕	HK\$188		
		GRAND TOTAL 總數	
Enjoy a 20% discount upon purchasing 20 訂購20-49盒可享八折優惠,訂購50盒或以		discount upon purcha	sing 50 boxes or above.
Name 姓 名:			
Tel 電話:	Office 辦	公室:	
Mailing Address 郵寄地址:			
Order Date 日期:	Collection	on Date 領取日期:_	
Please return the completed form wit "The Langham, Hong Kong " and mail Food and Beverage Department, The L Hong Kong.	to:		
Your receipt and coupon for collectior Collection counter is located at T'ang (Collection period and time : 2 -18 Febru	Court, 1/F, The Lang	ham, Hong Kong.	
*No delivery service will be provided.			
請將填妥之訂購表格連同港幣 寄回香港九龍尖沙咀北京道八號,香			香港朗廷酒店」),
本酒店將以掛號形式將收據及禮券寄 ₋ 糕點。	上,以便閣下前往香	港朗廷酒店一樓唐閣	閣領取所訂購之賀年
領取日期及時間:二零一五年二月二日 *不設送貨服務。	日至十八日(上午十-	一時至晚上九時)	

THE LANGHAM, HONG KONG 香港朗廷酒店

8 Peking Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong 香港九龍尖沙咀北京道八號 T 電話 (852) 2375 1133 F 傳真 (852) 2132 7536 E 電郵 hkg.info@langhamhotels.com hongkong.langhamhotels.com